

Protokoll styrelsemöte 2023-05-07

Fysiskt möte hos Erika Tano

Närvarande: Magnus S, Magnus L, Susanne, Erika

§1 Mötets öppnande

§2 Val av sekreterare

Magnus L valdes till mötets sekreterare

§3 Val av justerare

Susanne valdes till justerare

§4 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

§5 Fastställan av jaktprovskommittétens 5-årsplan

5-årsplanen fastställdes med krav på framtida ändring av Aprilprovet pga renskötsel

§6 FA,s årsmöte

Olov Åhman kommer representera klubben och nyttja vår fri-plats. Vi skickar med frågan om när program för anmälan prov kommer att sjösättas

§7 Arbetsläge utställning

Ca 52 hundar anmälda vilket är normal nivå. Susanne ska höra med sponsorer om parisare och fixar även domargåva.

§8 Lokala träffar och aktiviteter

Vi lägger ut på våra sociala medier efter utställningen är klar om några kan ha intresset att hålla i en lokal träff, klubben står för fika/mat för ca 1000kr

Klubbträff/mästerskap Vi ska ordna en klubbtag/klubbmästerskap med lite aktiviteter och tävlingsmoment. Förslaget var att vi siktar på att ordna detta i Augusti innan 16/8 och förslaget kom på 6/8. Utbildnings och utveckling tar tag i detta.

Dressyrkurs- Förslag på att ordna en dressyrkurs

Apportträning- Möjligheten till apportträning

Olov Åhman kommer ha skogsträningkurs i Aug.

Erika undersöker kostnad för att köpa in sprättburar som vi kan hyra ut till medlemmarna.

Roger Larssons skogsprov Rättsele- Magnus S frågar om vilka resurser som behövs.

#### §9 Aktivitetsplan 2024

Frågan skjuts upp till möte i höst

#### §10 Manual jaktprov

Magnus S håller på att sammanställa de olika manualerna som finns till en för att få en uppdaterad version.

#### §11 Merchandise

Vi tar beslut om att köpa in en antal mössor med klubbens logga, Susanne visar jakttäcken som hon syr och även dessa kommer finnas till försäljning

#### §12 Ekonomi

Erika går igenom det ekonomiska läget och klubbens ekonomi är god. Hon tar även upp problem med att det funnits startande hundar vid jaktprov som inte betalat (ingen registrerad betalning). Följderna av detta skulle kunna bli förödande vid eventuell kontroll, tuffare och korrekta krav måste ställas på att regler följs. Vi tar upp problemet med kontant betalning vid prov och hittar ingen bra lösning än. Erika visar digital och analogt register för bokföringen.

#### §13 Övriga frågor

Vi tar upp Elins önskemål om snabbare rapportering vid prov och pratar om att ha någon som är ansvarig för dokumentationen. Det behövs snabbare och mer korrekt rapportering av ekipagés namn för att slippa gissa vem som är vem. Inget direkt beslut togs, men frågan kommer diskuteras vidare.

#### §14 Mötet avslutas

Mötet avslutas och vi tackar Erika för att vi blev bjudna hem till henne.

Justerare

Susanne Öhman